
Protokoll fört vid Hjulbäcks Bystuguförenings årsmöte den 1 april 2024. 

 

Närvarande: Enligt närvarolistan 

 

§  1 Ordförande Kerstin Furöstam hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 

§  2 Till ordförande för mötet valdes Kerstin Furöstam och  

      till sekreterare valdes Birgitta Claesson. 

 

§  3 Mötets utlysande godkändes. 

 

§  4 Dagordningen godkändes. 

 

§  5 Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Helena Moström och  

      Torbjörn Lindhe. 

 

§  6 Verksamhetsberättelsen gicks igenom och godkändes. 

 

§  7 I samband med kassörens rapport undrade Klas Sarén varför inte  

      Roligs Pers fond hade avvecklats under 2023, som bestämdes på förra  

      årsmötet? Svar den har blivit avvecklad i början av 2024. 

 

§  8 Revisionsberättelsen samt fastställande av resultatet lästes upp av  

     ordföranden då ingen revisor var på plats. Den godkändes. 

 

§  9 Ansvarsfrihet beviljades för det gångna året. 

 



 

§ 10 Val av styrelse: 

a) Beslöts att välja Anna-Lena Lindhe till ordförande på 2 år. 

b) Beslöts att omvälja Birgitta Claesson till sekreterare på 2 år. 

c) Beslöts att välja Bengt Lasses till ordinarie ledamot på 2 år. 

d) Beslöts att omvälja Udo van Heiden till suppleant på 1 år 

Beslöts att välja Maria Högvall till suppleant på 1 år. 

1 vakans 

     1 år kvar i styrelsen har Ing-Marie Claesson och Romy van Heiden. 

 

§ 11 Beslöts att som firmatecknare välja ordförande och kassör var för sig. 

 

§ 12 Beslöts att välja Helena Moström och Ann-Lill Eriksson som revisorer  

      Och Kerstin Häggvik-Sundgren som revisorssuppleant. 

 

§ 13 Till Bystuguvärdar valdes Sture Claesson och Birgitta Claesson. 

 

§ 14 Beslöts att omvälja Magnus Högvall som ombud för Hjulbäcks 

      Skogsägares SF. 

 

§ 15 Då ingen valberedning blev vald under årsmötet får styrelsen 

      i uppdrag att försöka hitta någon som är villig till detta uppdrag. 

 

§ 16 Inga frågor kvar från förra årsmötet. 

 

§ 17 Verksamhetsplanen gicks igenom. Nya aktiviteter som ej står i  

      V-planen har kommit upp. Nämligen 11-kaffe fredag den 12 april,  

      Kerstin Dohrén, Eivor Jonestål, Inga Pers och Ingegerd Sörbu  



      ansvarar för kaffet. 

      Maria Högvall ordnar med Lunch tisdag den 23 april kl 13.. 

      Bystugu-och plantloppis lördag den 11 maj. Intäkterna från  

      plantloppisen går till Bystugan Man hyr loppisbord. 

      Man kan också skänka saker till ett Bystugubord där intäkterna till- 

      faller Bystugan.  

      Kommer även att bli HLR i år, tid meddelas senare. 

      Det är också fritt för alla att ordna tex kaffe där vinsten går till  

      Bystugan. 

 

§ 18 Framställan från styrelsen till årsmötet. 

      1) att avknoppa byabastun 

2) att säga upp vårt bredband i Bystugan. 

      Fråga 1) När det gäller byabastun skall den inte avknoppas. Styrelsen 

      kommer att ordnas ett möte med bastugruppen. 

      Fråga 2) Vi säger upp bredbandet...(Kommer även som en motion från  

      Eivor Jonestäl). 

 

§ 19 Till byuppsyningsmän (kvinnor) valdes Kerstin Furöstam som ansvarar  

      för byklubban och Kerstin Dohrén som ansvarar för byns flaggstång. 

 

§ 20 3 motioner har kommit in  

1) Fån Eivor Jonestål ang pausa bredbandet. Styrelsen anser att den 

frågan är besvarad då den också var styrelsens förslag. 

2) Mia Nyléns motion ang bl.a anslagstavlan utanför Bystugan, att den 

renoveras och även förrådet. Styrelsen gör upp en plan för detta, 

delegerar ut. Arbetet sker under städveckan. 

3) Lena Saréns motion som ej finns med i årsmötesförhandlingarna. 



4) Skickas med som  bilaga. Bra förslag. Styrelsen tar den ser till att 

den åtgärdas. 

 

§ 21 Budget 

      När det gäller Bystugans fasta utgifter så räcker inte  

      verksamhetsbidraget även om alla skulle betala.  Styrelsen får i  

      uppdrag att göra utskicket mer tydligt och verkligen skriver ner vad  

      som bidraget går till. Styrelsen skall enas om en lämplig höjning. 

 

§ 22 Nya frågor: 

      Mia Nylén nämnde brunnen uppe i byn, att man gör iordning den som 

      den såg ut förr. Nästa år kommer vi att fira Hjulbäck 700 år. 

      Klas nämnde att nu kan man se alla lantmäteriets kartor på nätet då  

      de har digitaliserats. 

      Klas tycker att alla Bystugor skall ligga under vägföreningen. 

 

§ 23 I samband med att mötet avslutades avtackades Kerstin Furöstam 

      som haft styrelseuppdrag sedan 2006 med blombukett och presentkort. 

 

      Vid protokollet: 

 

………………………………………………………………            ………………………………………………………… 

Birgitta Claesson, sekreterare               Kerstin Furöstam, ordförande 

 

 

………………………………………………………….              ……………………………………………………… 

       Helena Moström                                Torbjörn Lindhe 


